



KOWLOON BOWLING GREEN CLUB

7th July 2024

Fence Repair Works

The Kowloon Cricket Club will carry out repair works on the fence between them and the Club from 8 to 10 July 2024 (Monday to Wednesday). The affected area is from the Swimming Pool to the back of the Green Bar. If you pass near the project area, please pay attention to your own safety.

At the same time, our Pétanque Court will be temporarily closed subject to the work condition. If members would like to use the Pétanque Court, please contact the Club Office in advance on the day to check the availability of the venue.

We apologize for any inconvenience caused.

圍欄維修工程

九龍木球會將於 2024 年 7 月 8 日至 10 日（星期一至三）期間進行其與本會之間圍欄的維修工程。受影響範圍由泳池旁至草地吧後方。如路經工程範圍附近，請注意自身安全。

同時，本會的法式滾球場需因應當時維修狀況而暫停開放。如會員欲使用法式滾球場，請於當天預先向寫字樓查詢場地開放狀況。

不便之處，敬請原諒。


Yoki Sin
General Manager

